

Referat FAU møte 04.12.19 klokken 18.00 - 20.00

Oppmøtte fra FAU: Linda, Øyvind, Vibecke, Hilde, Marita, Trond, Christiane, Conrad, Torgeir, Sigve, Andreas.

Øvrige: Lars-Kristian (SFO)

1. Godkjenning av innkalling og agenda

- Godkjent, med merknad om at en person opplevde å ikke ha fått innkalling per epost, men hadde fått som «arrangement» på Facebook. Må ha skjedd en glipp i epost-listen, for alle skal få via epost (siden ikke alle kanskje er på Facebook).

2. Referat forrige møte

- Godkjent. Ble raskt oppsummert muntlig i møtet av referent (Andreas).

3. Oppdatering tilbakemelding heimevern

- Arve ga direkte tilbakemelding til Heimevernet om hva man hadde observert/erfart under øvelsen. Ikke fått noen konkret tilbakemelding på det enda. Man ser heller ikke noe konkret behov for å etterlyse det.

4. Informasjon fra skoleledelsen (ved Lars Kristian, siden rektor ikke kunne stille i møtet denne gang)

- Nytt ordensreglement for skolen er vedtatt i SU, endringer vil gjelde fra 6.1.2020.

- Det er tilsatt en ny avdelingsledertrinnet på ungdomstrinnet, i stilling som var lyst ut. Har lyst ut stilling som avdelingsleder for mellomtrinnet- siden Gro flytter fra mellomtrinn til ungdomstrinn. Søknadsfrist 14.12.

- SFO leder (Lars Kristian) slutter til jul, Mona fortsetter i redusert stilling, og vi forsøker å ansette vikar fram til sommeren.

-Skoleball 12.12, koster 150 kr per deltager, og det organiseres av elevrådet i Olsvikhallen.

- Politiet har vært på skolen med ett opplegg for klassene på 9.trinn, med fokus på «rus- og farene ved dette».

- RødeKors har vært i klassene på ung.trinnet med info om aktivitetstilbud som de tilbyr i Alvøen.

- Det pedagogiske personalet har i utviklingstid hatt fokus på barnefattigdom, stress og psykisk helse i juletiden. Skolen er opptatt av å ta ekstra vare på elever som opplever julen som «belastende».

5. Oppfølging av foreldremøtene, fokus, treffsikkerhet, oppmøte og tema.

- En del oppstartsmøter på høsten, er veldig lik på småtrinn/mellomtrinn/ung.trinnet. Går an å informere bedre om tidspunkt for når «felles del» er, og når «klassevis del», begynner? Slik at man kan velge å hoppe over den generelle, hvis man føler det er info man kjenner fra før av. Bra med tema rundt bordet i klassemøtene; i grupper, hvor man utveksler meninger. Går an å ha barn med i slike grupper (ikke nødvendigvis sine egne), for å høre deres meninger om de tema som tas opp?

6. Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget

- Andreas refererte raskt sakene som var diskutert i SU/SMU møtet 03.desember. Referater fra SU/SMU møtene publiseres på skolens offentlige nettside.

- Innspill til SU fra FAU: Hvordan varsler man hvis det er sykdom eller andre meldinger; siden man oppfordrer til å varsle flere enn bare kontaktlærer? (f.eks. CC til en epost som går til «kontoret»?) Etterlyses at det må sendes ut en litt mer strukturert og konkret info til alle foreldre om hvordan slik kommunikasjon skal foregå når Vigilo er nede.

- Vedrørende kommunikasjon klasseforstander – hjem, så oppleves den altfor sprikende i forhold til form og innhold, avhengig fra trinn til trinn, og hvem de forskjellige klassene tilfeldigvis har som klasseforstander. Her må det kanskje legges noen mer klare og tydelige føringer fra ledelsen på

hvilke info som skal sendes ut til alle foreldre, på alle trinn, fra klasseforstandere?

- Ved fravær, ringer skolen foreldre hvis barnet ikke møter opp til første time (uansett hvilke trinn det gjelder?) Opplevs ikke nødvendigvis slik fra foreldregruppen.
- Åpningstider SFO (spørsmål fra forelder om man kunne utvide åpningstidene): Fau sin vurdering etter alternativer er tydeliggjort; er at dagens åpningstider bør fortsette. (For mer detaljer om alternativer se SU/SMU referat fra desember 2019; <https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/olsvik-skole/rad-og-utvalg/samarbeidsutvalg-skolemiljoutvalg>)

7. Økonomistatus

- ca 22.000kr ca på konto.
- Venter på økonomiske midler fra Lions og Mola-stiftelsen. Venter også på midler fra 17.mai arrangementet 2019.
- 3000kr vedtas tildelt til Olsvik Skolekorps, så fremt de kan fremvise sine utgifter i forbindelse med «Lysfest 2019».

8. Informasjonsaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU

a. Natteravn Bergen Vest (NBV)

- Har avholdt siste styremøte for året.
- Forespørsel om å gå Natteravn i Olsvik når det er skoleball på skolen, 12. desember i tidsrommet kl20:30-23:30. FAU medlemmer og frivillige foreldre fra skolen må melde seg, for at dette kan bli noe av. Send ut på FAU sin Facebook side om det er noen som kan melde seg, med frist 10. desember (slik at Vibecke kan hente utstyr på Elvetun 11.desember).
- Vedtatt i NBV-styret at medlemmene er valgt inn i styret 1 eller 2 år av gangen, fra kalender dato – til kalender dato (altså ikke styrt av når skoleår starter/slutter).
- Våren 2020 setter man opp 2 og 2 skoler som ansvarlig for å stille med foreldre til de kveldene det skal gås runder ila. skoleåret, i håp om at det skal bli enklere å dekke opp det antall personer som trengs på rundene.
- Olsvik skole bes om å stille med foreldre på vårparten 2020; 30.april, 22.Mai og 5.juni.
- Fra og med høsten 2020, sendes det derimot ut invitasjon til foreldre fra alle skoler, til alle kvelder, i hele skoleåret.
- SLT koordinator har ordnet et møte med rektorer for skolene i Bergen Vest 20.feb, hvor Natteravnene kan gå i dialog med dem om prosjektet. Ønske om at også rektorer blir med å gå runder ila. skoleårene.
- Man etterlyser fortsatt info fra Elevkort 2, fra skoleledelsen. Det virker som man ikke har fått all info man trenger enda, på alle elevene.
- Styret i NBV har blitt supplert med nye medlemmer, slik at alle skolene er representert. Det er også på plass en ansvarlig i styret for «MC-Ravner», så dette starter man forhåpentligvis opp med våren 2020. Om noen ønsker å være med å kjøre, så må de gjerne melde sin interesse til NBV!

b. Trafikkgruppen

i. Refleksaksjon

- Man har fått sponset en del luer og refleksvester fra Trygg Trafikk, som FAU kan ha på seg når man lager arrangementer. Har også fått sponset reflekser til å dele ut på selve aksjonen, fra Bergen Taxi, Skyss, Securitas og NAF. Refleksaksjonen skjer via en «morgenaksjon» 5.desember, hvor man deler ut reflekser til barn som går til skolen. 2 stk stiller opp ved Skjenlia skolen for å dele ut til 1.trinnet, mens 2 stk stiller opp ved «brattebakken» Olsvikfjellet, for å dele ut til de som går til hovedbygget. Blir det en del reflekser til overs, vil man gi de videre til skolen/SFO, slik at de kan dele ut til de som ikke fikk på aksjonen eller de som generelt vil ha.

ii. Barnetråkk

- Fått et midlertidig kart i litt dårlig oppløsning, må få mer utfyllende info når denne er klar.
- Cecilie Krohn kaller inn til et møte om trafikk i Januar 2020 (har tatt litt lengre tid enn hun først

så for seg, pga omorganisering av trafikk/vei-etater i ny fylkeskommune).

- Se på om man kan få til en befaring i området med representanter fra de nye etatene for vei/trafikk i Fylkeskommunen, samt områdesatsning koordinator?

- En foresatt i FAU har sendt inn søknad om skoleskysst pga. farlig skolevei. Vil redegjøre for hva man får til svar når det foreligger.

c. Skolemiljøgruppen

- Skal snart ha nytt møte i gruppen hvor man evaluerer Lysfest og andre saker man vil jobbe med fremover.

d. Arrangementsgruppen

- Litt få som møtte til å rigge opp til Lysfesten, men det ble likevel veldig vellykket.

- Hadde litt utfordringer med lydanlegget, må sees på å rigge det opp på en bedre måte hvis man skal gjøre det slik igjen. Men lyden var god når anlegget fungerte som det skulle.

- Var desverre veldig surt og kaldt vær ute, og en del gikk kanskje tidligere hjem enn hvis det hadde vært litt bedre værforhold. Var kanskje også en del foresatte/elver som var litt «lett-kledd», pga en del klasser hadde hatt juleavslutning for klassene, rett før arrangementet?

- Man vil gi mye skryt til skolekorpset som stilte med mange musikanter som spilte veldig fin musikk.

- Det er et behov for å supplere 17.Mai komitee med enda et medlem fra FAU gruppen, for å rekke over alle de ting som komiteen må gjøre i forhold til arrangementet. Conrad meldte seg frivillig til å stille, sammen med Linda som allerede er medlem, på vegne av FAU.

9. Planlegge satsningsområder og tema videre.

- Utsettes til neste møte.

10. Oppdatering på neste halvårs fordeling av ulike roller og arbeidsoppgaver i FAU.

- Utsettes til neste møte.

11. Møte med klassekontakter

- Natteravnene inviterer alle klassekontakter fra alle trinn til informasjon om hva de driver med.

Rektor inviteres til møtet, Politiet inviteres også. Planlegges avholdt i la. Mars måned.

12. Maling nytt vrangleområde / uværsskur ungdomstrinnet

- FAU kan i utgangspunktet se for seg å stille med ca 15.000kr i prosjektet fra egne midler, for så å søke midler andre steder?

- Man forhører seg først med rektor om hva skolen kan stille med til prosjektet.

- Man søker om at prosjektet i sin helhet har en kostnadsramme på totalt 60.000-80.000kr (avhengig av om det sees i sammenheng med undergrunnen ved Kiwi i forhold til «områdesatsningen» eller ikke).

- Ønsker å få inn en eller flere gatekunstnere, til å bidra til å gjennomføre prosjektet, i samarbeid med elevene. Slik at prosjektet blir «en del av undervisningen», gjerne for ung.trinnet som er de som disponerer skuret til vanlig.

Neste møte:

Tirsdag 14.januar 2020, klokken 18:00-20:00.